
 

 

 

 REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 12.10.21 Dette møtet ble gjennomført fysisk. 

 

1. Generalforsamlingen ble gjennomført 14.9 i det store auditoriet på Lofsrud skole. Styret 

fikk noe kritikk for å ha gjennomført tiltak uten budsjettdekning; lys i stien mellom 

Brattlistubben og Pasopveien. Styret må bli bedre til å informere om aktuelle tiltak. 

 

2. Økonomi; posten lekeplasser vil bli overbelastet i regnskapet for 2021, men det har 

sammenheng med at vi har fått aksept for å omdisponere noe av frivillighetsmidler som vi 

har fått. Dette må kommenteres når regnskapet legges frem på neste generalforsamling 

 

3. Styret har vært opptatt av å sikre at utlånshengere er nødvendig forsikret. Vårt 

forsikringsselskap KLP sier at når hengere er i bruk er det bilens forsikring som gjelder. Når 

hengere er parkert i velgarasjen er det forsikringen der som gjelder. 

 

 

4. Vi har fått et forslag om å forhandle volumrabatt hos våre leverandører. Styret kan ikke 

påta seg slikt arbeide med dagens situasjon, men vil likevel ta kontakt med Telenor i sakens 

anledning. 

 

5. Ansvar for de ulike kabelboksene på området er noe uklart, vi tar kontakt med Elvia og ber 

om en befaring for å avklare ansvarsforhold for skader og bruk. 

 

6. Forberedelser til vintersesongen; alle kasser for strø-grus vil bli fylt opp, og vi ber alle om 

selv å strø om det er glatt i nærheten. NB! Legg spaden tilbake i kassen etter bruk! I tar en 

gjennomgang med Sumo (som har ansvaret for vintervedlikehold) 

 

7. Neste styremøte avholdes fysisk onsdag 17. november. 

 

 

 


